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Geachte meneer van Amerongen en mevrouw Tamaela, 

Op 6 juli heeft uw fractie op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening 
schriftelijke vragen gesteld inzake de huisvestingsproblematiek Floraliavereniging. 

Voor we over gaan tot het beantwoorden van de door u gestelde vragen willen wij 
benadrukken dat we Floralia, een Unesco Erfgoed, een warm hart toedragen. Door de 
tomeloze inzet van velen vrijwilligers is het elk jaar weer mogelijk dat duizenden 
bezoekers van dit evenement kunnen genieten. 

De beantwoording op de schriftelijke vragen is al volgt. 

Raadsvragen:

1. Is het college op de hoogte van de aflopende gedoogvergunning voor de loods 
op de huidige plek?

Ja, er is een vergunning verleend (ODDV) geldig voor een periode van maximaal 2 jaar 
(tot 19 mei 2024).

2. Zo ja, in hoeverre kan en wil de gemeente medewerking verlenen aan een 
mogelijke verlenging van deze vergunning op een andere locatie?

Een verlenging op de huidige locatie van deze vergunning is technisch gezien wel 
mogelijk, maar vanwege de toezeggingen vanuit de gemeente naar de buurt voor de 
tijdelijkheid van de vergunning, wordt verlenging niet mogelijk geacht. Opnieuw 
indienen van een nieuwe vergunning is wel mogelijk. Dit wordt dan opnieuw behandeld 
door ODDV. Dit geldt ook voor een andere locatie. Deze zal dan ook 
behandeld/beoordeeld worden door de ODDV.

3. Is er een mogelijkheid ruimte zoals hierboven gesteld beschikbaar te stellen 
zodat de bouwgroepen met de te verplaatsen loods of tenten voor het komende 
corso-seizoen aan de gang kunnen?

Op dit moment zijn we op een constructieve manier samen met Floralia aan het kijken 
welke mogelijkheden er zijn op diverse locaties. 

  

  Raadsfractie Lokaal Belang
  De heer S. van Amerongen
  Mevrouw Tamaela

  



Blad 2 

4. Lokaal Belang ziet graag dat het college hier haar medewerking aan verleend, 
is het college daartoe bereid? En wil het college de Floraliavereniging dan zo 
spoedig mogelijk informeren?

De verantwoordelijkheid voor het zoeken van een locatie ligt bij de organisatie zelf, 
maar we zijn bereid om samen met Floralia te kijken naar eventuele mogelijkheden. 
Zoals bij vraag 3 al aangegeven zijn we hierover al met Floralia in gesprek. 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa J. van de Tak
secretaris burgemeester


